

Protokoll från 181124

Igår hade vi årets avslutning tillsammans ledare, domare, lagföräldrar och styrelse. En kväll på Öis med mat, lek, återblick ifrån 2018 och inblick i 2019. Här kommer nu en sammanfattning av kvällen för er som inte kunde vara med.

En skriftlig utvärdering av året besvarades av alla. Vad har fungerat bra och mindre bra. Dessa kommer sammanställas av styrelsen. Ni som inte var där kommer Inger att skicka en till.

- **Laget.se**

Detta är nu vår officiella sida. Där alla tränare ska se till att alla spelare, föräldrar och tränare finns med i respektive laggrupp, att personnummer stämmer, mail och telefonnummer till föräldrar och i vissa fall även spelare.

Här vi kommer att LOKstödja till nästa säsong.

Via denna sida har man också möjlighet att skicka ut info via mail och sms till lagen.

Vid nästa ledaträff inför 2019 är detta en punkt och då går vi igenom allas lag för att de ska vara i sin ordning till säsongen drar igång.

På sidan "ungdomssektionen" kommer all info att gå ut. Ni får alla ett mail när vi har lagt ut något nytt.

Vi kommer även kalla er till träffar denna väg och ni anmäler er då via länken som kommer på mail.

Skulle någon inte få våra utskick så är det viktigt att kontakta någon av oss i styrelsen så att vi kan ändra.

- **Utbildningar**

Johan Gustavsson, Magnus Levén, Eric Rydberg, Anders Björklund, Fredrik Fritsell, Martin Wallin och Emil Fritzell har gått utbildning hos HFF.

Sussi Tryggmer, Daniel Ax och Benny Tryggmer har gått via Smålandsfotbollen.

Jätteroligt att så många ha gått, detta uppmuntrar vi till och skickar gärna iväg på fler utbildningar.

- **Stormatcher**

Det har visat sig vara uppskattat från barnen och något vi kommer att fortsätta med även till nästa säsong. Vilka datum det blir spikas när seniorernas spelschema är klart.

Lagföräldern har med detta när de gör schema för laget. (kör/tvätt/kiosk m.m)

- **Städdag**

Tips är att detta också läggs ut på schema som kör/tvätt/kiosk. Så slipper lagföräldern rodda med det när dagarna närmar sig.

- **Thomas Arvidssons minnespris**

Delades ut till en spelare i varje seriespelande lag vi sista dam respektive herrlagsmatch. Ett hederspris som togs ut av tränarna i lagen utefter de kriterier som tagits fram tillsammans med Thomas familj.

Priset kommer vara stående i slutet av varje säsong.

- **Kiosken**

Vi provade i år att ändra rutinerna och vara ansvariga för kiosken på våra egna hemmamatcher. Det var positivt utfall och kommer att vara så även nästa år.

Det vi ska förbättra är rutinerna så att kiosken lämnas i ordning, påfylld och städad. Har varit lite slarv med detta mellan varven.

En tydlig checklista ska hängas upp.

- **Vinterträning**

Är det så att man har funderingar på att ha vinterträning som innebär planhyra eller hallhyra så tala med styrelsen innan.

- **Årshjul**

I kalendern på laget.se så kommer vi lägga in alla viktiga datum som kommer under året så att ni alla har koll på det så tidigt som möjligt.

Ex. stormatcher, fotbollensdag, städdag m.m

Vi vet redan nu att fotbollensdag kommer att bli lördag 7/9 2019.

- **Styrelsen**

I dagsläget så är vi fyra stycken i ungdomsstyrelsen, Inger Carlborg Eskilsson, Claes Bergman, Maria Norstedt och Linda Båge Hemmestad.

Vi behöver utöka denna och vill att en från varje lag ska ha en representant med. Detta är något som ni kan ta upp i respektive lag med föräldrar och se vem som är intresserad. Meddela styrelsen detta senast i slutet av februari.

- **Cuper**

För att vi ska kunna planera in kostnader från cuper och liknade så vill vi att alla anmäler om ni tänker åka på något under kommande år senast 28/2 till styrelsen. Vi vill också få ha information om cupen. Tid och kostnad.

Beroende på hur många lag som ska åka kan vi då planera bidrag för detta.

- **Spelaravgift**

Diskussionen gick om denna skulle höjas till 2019, förslaget på höjning 150 kr för att täcka de kostnader som finns.

Detta kommer tas upp på årsmötet som ett förslag.

- **Ledarträffar**

Vi kommer att fortsätta att ha flera ledarträffar som vi haft under 2018. Det ska ges möjlighet att träffas, lära av varandra, diskutera och utbyta snack lagen emellan.

De kommer ske innan säsongstart, under säsong, efter säsong och så avslutningsmiddagen.

Viktigt att detta är något som prioriteras och vi ser att minst en från varje lag alltid deltar vid dessa träffar (helst alla förstås)

- ***Inventering av matchställ***

F05 - behöver nya tröjor

F09/10 - behöver nytt ställ

P07/08 - behöver nytt ställ

P05 - behöver shorts och stumpor

F03 ?

P09 ?

P10 ?

Slutligen vill vi Tacka för denna säsong!

Utan alla er hade inte Öis haft alla fotbollsbarn på plats vecka efter vecka...

Ni lägger ner otroligt med tid och gör ett grymt jobb allihop!

Nu är det kallt, mörkt o slabbigt men snart är det grönt, varmt och ljust och då får vi äntligen hänga på Öis igen!

God Jul och Gott Nytt År!

